
 

 
 
 

Znak sprawy: WES-RES.0012.5.6.2024 
Dotyczy pisma: KRM.0003.142.2024 

Pan 
Tomasz Żmuda 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
Szanowny Panie Radny 

W nawiązaniu do wniosku dotyczącego rozważenia możliwości wcześniejszego otwierania 

lodowisk w Mościcach i przy ul. Wojska Polskiego 14, dziękuję za zwrócenie uwagi na ten problem  

i przedstawiam poniższą informację. 

Tarnowski Ośrodek Sportu i Rekreacji przeprowadził w tym zakresie rozeznanie wśród 

tarnowskich szkół. W jego wyniku, proponujemy rozwiązanie polegające na doraźnym uruchamianiu 

lodowisk o wcześniejszej godzinie, po uprzednich ustaleniach Dyrekcji danej Szkoły z kierownictwem 

obiektu. W tych sytuacjach pracownicy obsługi otrzymywaliby dodatkowe wynagrodzenie z tytułu 

godzin nadliczbowych.  

Wprowadzenie na stałe wcześniejszego uruchomienia lodowisk generowałoby wysokie koszty, 

wiążące się z koniecznością dodatkowego zatrudnienia pracowników obsługi. Z pewnością chcemy 

uniknąć w tej sytuacji wcześniejszego zamykania lodowisk w godzinach wieczornych, które są 

godzinami komercyjnymi. Skrócenie  spowodowałaby sporą utratę wpływów do budżetu Miasta. 

TOSiR będzie prowadził bieżącą analizę wprowadzenia systemu doraźnego, wcześniejszego 

otwierania lodowisk, z zachowaniem obecnych godzin ich zamykania. W razie konieczności będziemy 

elastycznie reagować na potrzeby szkół i klientów indywidualnych. Proszę także Pana Radnego o uwagi 

i spostrzeżenia do proponowanego wyżej systemu pracy lodowisk.   

 
Z poważaniem 

 
 
 
 
 
Otrzymują: 

1) Adresat, 
2) a/a. 

 
Sprawę prowadzi: 
Marek Baran 
zastępca dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 
w Urzędzie Miasta Tarnowa 
tel. 14 68-82-455 
e-mail: m.baran@umt.tarnow.pl 
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